

CCMC-Cary Donation Instructions CCMC-Cary 奉献指南

Dear brothers and sisters:

亲爱的弟兄姐妹们:

During the pandemic, you can use the following two methods to donate funds to CCMC-Cary.
疫情期间, 您可以选择以下两种方式奉献至 CCMC-Cary。

1. Mail checks directly to the address below (直接寄支票到以下地址)。

Please make checks payable to CCMC and then mail checks to:

请填写支票领款人为 CCMC, 请将奉献支票寄到下面的地址:

**CCMC
c/o Mingyan Huang
627 Powers Ferry Rd
Cary, NC 27519**

2. Arrange “Bill Pay” through your bank (电子付账)。

Below is an example on how to arrange it using Bank of America as an example

以下是电子付账的简单说明, 以美国银行为例



Payment Center

[Add a Company or Person](#)

When you click on button “Bill Pay”, you will see above screen, then click on “Add a Company or Person”.

当您点击 Bill Pay 后, 界面如上图, 点击添加账户。


A pop-up window like below will pop up. Enter our church's name (**Chinese Christian Mission Church**) and the mailing address below.

一个添加账户的窗口会弹出，输入教会的名字 (**Chinese Christian Mission Church**) 和以下的邮寄地址。

627 Powers Ferry Rd
Cary, NC 27519
919-757-2856

Add a Company or Person

Company **Person**



Person

First and Last Name
Chinese Christian Mission Church

Nickname (Optional)

Address Line 1
627 Powers Ferry Rd

Address Line 2 (Optional)

City
Cary

State
NC

ZIP Code
27519 -


Phone Number
919 757 - 2856

Click on "Add" and then our church will be in your Bill Pay list. When you decide to donate, you could enter amount of money and choose when you would like to donate. Then click on Make Payments. Your bank will mail a check to us on the day you select. Or you could set up AutoPay.


点击添加，这时我们教会就会在您的支付账单里。当您想奉献时，请输入您愿意奉献的金额及时间，点击付账，银行就会在您制定的日期将支票寄给我们教会。您也可以设置自动付账。

[Request eBills](#)

[Activity](#) [Reminders](#) [AutoPay](#) [eBills](#)

 **Chinese Christian Mission Church**
*123
[Details](#)

Amount
\$

Deliver By
 
Earliest Payment
Date:03/19/2020

[Add Memo/Note](#)

[Activity](#) [Reminders](#) [AutoPay](#)

Always show **Make Payments**

[Make Payments](#)

Thank you! May the Lord bless you and your family!

谢谢你! 愿神祝福你和你家!

CCMC-Cary 执事会

2/14/2021 (初稿)

2/16/2021 (v1)